



အတည်ဖြစ်သော လုပ်ထုံး ခြုံငုံသုံးသပ်ချက်

အင်ဒီယာနာပိုးလစ် 4/15 Survivors Fund သည် FedEx အဆောက်အအုံတွင် ဖြစ်ပွားခဲ့သော အင်ဒီယာနာပိုးလစ် တိုက်ခိုက်မှု၏ ထိခိုက်ခံစားရသူများနှင့် ရှင်ကျန်ရစ်သူများထံ လက်ဆောင်အနေဖြင့် ရန်ပုံငွေများကို ဖြန့်ဝေပေးပါလိမ့်မည်။ လက်ခံရရှိသူများက ရန်ပုံငွေများကို ဆန္ဒရှိသည့်အတိုင်း အသုံးပြုနိုင်ပါသည်။

အရည်အချင်းပြည့်မီမှုနှင့် ဖြန့်ဝေပေးမှုနှင့် ပတ်သက်သော ဆုံးဖြတ်ချက်များကို ဒေသတွင်း လုပ်ငန်းစဉ်ချမှတ်ရေးကော်မတီက ပြုလုပ်ပါသည်။ အဆိုပြုထားသော စည်းကမ်းများနှင့်ပတ်သက်သည့် တုံ့ပြန်ဖြေကြားချက်ကို လက်ခံရရှိပြီးနောက် ဤ အတည်ဖြစ်သော လုပ်ထုံးကို အတည်ပြုခဲ့ပါသည်။

အတည်ဖြစ်သော လုပ်ထုံးသည် အရည်အချင်းပြည့်မီမှု အမျိုးအစားသုံးမျိုးကို အဆိုပြုပါသည်-

- အသတ်ခံခဲ့ရသူများ၏ တရားဝင်ဆက်ခံသူများ
- ထိခိုက်ဒဏ်ရာရရှိခဲ့သူများ
- အင်ဒီယာနာပိုးလစ် တိုက်ခိုက်မှုဖြစ်ချိန်တွင် FedEx အဆောက်အအုံ၌ ရှိနေခဲ့သော စိတ်ပိုင်းဆိုင်ရာနာကျင်စရာကို တွေ့ကြုံခံစားခဲ့ရသူများ

အကျိုးခံစားခွင့်များအတွက် အွန်လိုင်းလျှောက်ထားမှုကို တနင်္လာနေ့၊ ဩဂုတ်လ 30 ရက်၊ 2021 တွင် သို့မဟုတ် ထိုရက်ဝန်းကျင်တွင် ရရှိပါလိမ့်မည်။

ရန်ပုံငွေ (Fund) ၏ ဆက်သွယ်ရန်စာရင်းအတွက် www.NationalCompassionFund.org/Indianapolis တွင် စာရင်းသွင်းရန်မှာ သင့်အတွက် အလွန်အရေးကြီးပါသည်။ သင့်သည် ဖော်ပြပါအီးမေးလ်အကြောင်းအရာများကို လက်ခံရရှိကြောင်းကို ၎င်းက သေချာစေပါလိမ့်မည်-

- ရန်ပုံငွေ (Fund) အတွက် နောက်ဆုံးစည်းကမ်းများကို သတ်မှတ်မည့်အချိန်
- လျှောက်လွှာကို ရရှိနိုင်သည့်အချိန်
- လျှောက်လွှာတင်သွင်းရမည့် နောက်ဆုံးသတ်မှတ်ချိန်ကို ချဉ်းကပ်လာချိန်

ဤလုပ်ငန်းစဉ်ကို ဖြတ်သန်းရန်အတွက် သင့်ကိုကူညီပေးရန် ကျွန်ုပ်တို့ရှိနေပြီး သင့်နှင့်တွေ့ဆုံကာ သင်၏မေးခွန်းများကို ဖြေကြားပေးရခြင်းအတွက် ပျော်ရွှင်မိပါသည်။

မေးမြန်းလိုသည်များနှင့်ပတ်သက်၍ သို့မဟုတ် ဆုံတွေ့ မှတ်တမ်းသတ်မှတ်ရန် Indy@NationalCompassionFund.org ထံ အီးမေးလ်ပို့ပါ။

အတည်ဖြစ်သော လုပ်ထုံး ဩဂုတ်လ 16 ရက်၊ 2021

ဤသည်မှာ လုပ်ငန်းစဉ်ချမှတ်ရေးကော်မတီ၊ National Compassion Fund၊ အရေးပါသော အသိုင်းအဝိုင်း၊ နှင့် သာမန်ပြည်သူများထံမှ သက်ဆိုင်ပြီး သင့်လျော်သည့် ထင်မြင်ချက်ကို ရယူပေါင်းစည်းပေးနေသည့် ရန်ပုံငွေ (Fund) စီမံခန့်ခွဲသူများက ရေးဆွဲပေးမည့် အင်ဒီယာနာပိုလစ် 4/15 Survivors Fund (“Fund”) ကို ထိန်းချုပ်သွားမည့် အတည်ဖြစ်သော ပေးဝေရေး လုပ်ထုံးဖြစ်ပါသည်။

ရန်ပုံငွေကပေးသည့် ငွေကြေးခံစားခွင့်များသည် မည်သူကမျှ တရားဝင် အခိုင်အမာဆိုမှု သို့မဟုတ် ခံစားပိုင်ခွင့်မရှိသည့် လက်ဆောင် ဖြစ်သည်။ လျှောက်ထားသူများ၏ ခွဲခြားသတ်မှတ်မှုများ၊ ပေးဝေမှု စံသတ်မှတ်ချက်၊ လျှောက်ထားမှု လုပ်ငန်းစဉ်၊ အချိန်ဇယား၊ နှင့် ပေးအပ်မည့် ပမာဏများအပြင် အခြားအရာများ အပါအဝင် ဤအတည်ဖြစ်သော လုပ်ထုံး၏ ကဏ္ဍအားလုံးကို ရန်ပုံငွေ (Fund) စီမံခန့်ခွဲသူများက အကြွင်းမဲ့ အလုံးစုံ ဆုံးဖြတ်ပိုင်ခွင့်ဖြင့် ပြင်ဆင်ခြင်း ပြုလုပ်နိုင်ပါသည်။

ဤ ရန်ပုံငွေ (Fund) ကို FedEx က ငွေကြေးထောက်ပံ့ထားပြီး လုပ်ငန်းများ၊ ဖောင်ဒေးရှင်းများနှင့် အလှူရှင်လုပ်ငိုလ်များ၏ ရက်ရောမကြောင့် ရှေ့ဆက်လုပ်ကိုင်နိုင်ခြင်း ဖြစ်သည်။ ဧပြီလ 15 ရက်၊ 2021 ခုနှစ် တိုက်ခိုက်မှု (“အင်ဒီယာနာပိုလစ် တိုက်ခိုက်မှု”) အတွင်း သတ်ဖြတ်ခံရသူများ၊ ရုပ်ပိုင်းဆိုင်ရာ ထိခိုက်ဒဏ်ရာရသူများနှင့် FedEx အလုပ်ရုံတွင် ဥပဒေနှင့်ညီစွာရှိခဲ့ပြီး စိတ်ဒဏ်ရာ ကြုံတွေ့ခဲ့ရသူများ၏ မိသားစုများကို ကူညီရန် ရန်ပုံငွေ (Fund) ကို အသုံးပြုသွားပါမည်။ National Compassion Fundi LLC (ဖက်ဒရယ်အခွန် ID #30-0022798) သည်၊ 501(c)(3) အမြတ်မယသောအဖွဲ့အစည်း၊ National Center for Victims of Crime (ဖက်ဒရယ်အခွန် D #30-0022798) ၏ လုပ်ငန်းခွဲတစ်ခု ဖြစ်သည်။

ခံစားခွင့်များအတွက် သတ်မှတ်ချက်မီရန် အင်္ဂါနေ့၊ စက်တင်ဘာလ 28 ရက်၊ 2021 ခုနှစ်ထက် နောက်မကျဘဲ အန်လိုင်းတွင် လျှောက်လွှာအားလုံးကို တင်ပို့ရပါမည်။ ခံရသူသည် အသက် 18 နှစ်အောက် ဖြစ်ပါက ခံရသူကိုယ်စား မိဘ သို့မဟုတ် အုပ်ထိန်းသူက လျှောက်ထားရမည်။

ရန်ပုံငွေ (Fund) မှ ပေးအပ်မည့် ပမာဏအတွက် အင်ဒီယာနာပိုလစ် (Indianapolis) တိုက်ခိုက်မှုကြောင့် ဖြစ်လာသည့် ထိခိုက်ဒဏ်ရာ၏ သက်သေနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ထိခိုက်ဒဏ်ရာ၏ ပြင်းထန်မှု၊ ထိခိုက်ဒဏ်ရာ အမျိုးအစားနှင့် အချက်အလက်တို့ပါဝင်သည့် အချက်အလက်မျိုးစုံကို ထည့်သွင်းစဉ်းစားသွားပါမည်။ သတ်မှတ်ချက်မီသော လျှောက်ထားသူ တစ်ဦးချင်းအတွက် ပမာဏများ ဆုံးဖြတ်ချက်သည် ဖော်ပြပါတို့ ပါဝင်သည့် အချက်အလက်အမျိုးမျိုးပေါ် မူတည်ပါမည်- (1) ဩဂုတ်လ 25 ရက်၊ 2021 ခုနှစ်တွင် ရန်ပုံငွေ (Fund) ရှိ လက်ကျန်ငွေပမာဏ၊ (2) ရုပ်ပိုင်းဆိုင်ရာ ထိခိုက်ဒဏ်ရာများ၏ သဘောသဘာဝနှင့် အရေအတွက်အပြင် သက်ဆိုင်ရာ သက်သေများနှင့် သတ်မှတ် နယ်မြေဧရိယာတွင် လူကိုယ်တိုင် ရှိခဲ့သူများ၏ အရေအတွက်ဆိုင်ရာ နောက်ဆုံးအခြေအနေ ဒေတာများ လက်ခံရရှိမှု၊ (3) တင်ပြထားသော လျှောက်လွှာအားလုံးကို သုံးသပ်မှု ပြီးစီးခြင်းနှင့် (4) စီမံခန့်ခွဲသူများ၏ သုံးသပ်ချက်နှင့် အတည်ပြုချက်။ လျှောက်ထားသူများက တင်ပြထားသည့် အချက်အလက်အားလုံး၏ မှန်ကန်မှုကို ဆုံးဖြတ်ခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ စီမံအုပ်ချုပ်သူများတွင် လုပ်ပိုင်ခွင့်အပြည့်အဝ ရှိသည်။

ပေးဝေမှု အမျိုးအစားများကို အောက်တွင် ဖော်ပြထားသည်-

သတ်မှတ်ချက်မီသော လျှောက်ထားသူများ၏ အမျိုးအစားများ (သတ်မှတ်ချက်မီမှုကို အမျိုးအစားတစ်ခုသာ ကန့်သတ်ထားသည်)

A. သေဆုံးမှု ခံစားခွင့်များအတွက် လျှောက်ထားမှု

Surfside ပြိုကျမှုကြောင့် သေဆုံးသွားခဲ့ရသည့် ဆုံးပါးသူများအတွက် သတ်မှတ်ချက်မီသော လျှောက်ထားမှုများသည် ဤလုပ်ထုံးပါ အများဆုံး ပေးငွေ အမျိုးအစားကို ရရှိပါမည်။ သက်ဆိုင်သော ဒေတာအားလုံး လက်ခံရရှိပြီးနောက် နောက်ဆုံး ပေးငွေ ဆုံးဖြတ်ချက်ကို အထက်ပါ မှတ်ချက်အားလုံးနှင့် လျော်ညီစွာ ချမှတ်သွားပါမည်။

B. တစ်ညတာ ဆေးရုံတက်ရန် လိုအပ်သည့် ခံရသူများအတွက် တစ်ဦးချင်း ရုပ်ပိုင်းဆိုင်ရာ ထိခိုက်မှု လျှောက်လွှာများ

FedEx အလုပ်ရုံ သို့မဟုတ် ကားပါကင်တွင် ဥပဒေနှင့်ညီစွာ ရှိနေခဲ့သူများ (ပုံ 1 တွင် ဖော်ပြထားသည့်အတိုင်း)၊ ရုပ်ပိုင်းဆိုင်ရာ ထိခိုက်ဒဏ်ရာရရှိခဲ့သူများ၊ အင်ဒီယာနာပိုးလစ် တိုက်ခိုက်မှုမှ ရရှိခဲ့သည့် ရုပ်ပိုင်းဆိုင်ရာ ထိခိုက်ဒဏ်ရာများကြောင့် ဧပြီလ 15 ရက်၊ 2021 ခုနှစ်နှင့် စက်တင်ဘာလ 28 ရက်၊ 2021 ခုနှစ် (ရန်ပုံငွေ (Fund) သို့ လျှောက်လွှာတင်ရမည့် နောက်ဆုံးရက်) ကြား တစ်ည သို့မဟုတ် တစ်ညထက်ပို၍ ဆေးရုံတက်ခဲ့ရသူများသည် အတည်ပြုထားသော လုပ်ထုံးနှင့်အညီ ပေးငွေရရှိပါမည်။

C. ပြင်ပလူနာ ပုံစံဖြင့် ကုသမှုခံယူခဲ့သည့် ခံရသူများ၏ တစ်ဦးချင်း ရုပ်ပိုင်းဆိုင်ရာ ထိခိုက်ဒဏ်ရာ လျှောက်ထားမှုများ

FedEx အလုပ်ရုံ သို့မဟုတ် ကားပါကင်တွင် ဥပဒေနှင့်ညီစွာ ရှိနေခဲ့သူများ (ပုံ 1 တွင် ပြထားသည့်အတိုင်း)၊ အင်ဒီယာနာပိုးလစ် တိုက်ခိုက်မှုမှ ရုပ်ပိုင်းဆိုင်ရာ ထိခိုက်ဒဏ်ရာရခဲ့သည့် ကြာသပတေးနေ့၊ ဧပြီလ 22 ရက်၊ 2021 ခုနှစ်ထက် နောက်ကျော် ပြင်ပလူနာအဖြစ် ဆေးဝါးကုသမှုကို လက်ခံရရှိခဲ့သည့် သတ်မှတ်ချက်မီသော လျှောက်ထားသူများသည် အတည်ပြုထားသော လုပ်ထုံးအရ ငွေပေးချေမှု လက်ခံရရှိပါမည်။

D. ရုပ်ပိုင်းဆိုင်ရာ စိတ်ဒဏ်ရာ ကြုံတွေ့ခဲ့ရသည့် အလုပ်ခွင်တွင်ရှိနေသည့် လူပုဂ္ဂိုလ်များ

အင်ဒီယာနာပိုးလစ် တိုက်ခိုက်မှု ဖြစ်ပွားချိန်တွင် 8951 Mirabel Road (ပုံ 1 တွင် ပြထားသည့်အတိုင်း) ၌ ဥပဒေနှင့်ညီစွာ ရှိနေခဲ့သည့် လူပုဂ္ဂိုလ်များနှင့် စိတ်ဒဏ်ရာ ခံစားခဲ့ရသူများသည် ဤလုပ်ထုံးအရ ပေးငွေရရှိရန် သတ်မှတ်ချက်မီသည်။

ပုံ 1.



လုပ်ငန်းစဉ်နှင့် လုပ်ထုံးများ

သတ်မှတ်ချက်မီသော လျှောက်ထားသူများသည် ရန်ပုံငွေ (Fund) မှ ပေးငွေကို လက်ခံရရှိရန် အလိုတူ ခံစားခွင့်များအတွက် လျှောက်လွှာကို တင်ပြရမည်။ **လျှောက်လွှာကို အင်္ဂါနေ့၊ စက်တင်ဘာလ 28 ရက်၊ 2021 ခုနှစ် နောက်ဆုံးထား၍ တင်ပြရမည်။ သို့ရာတွင် ရန်ပုံငွေ (Fund) စီမံခန့်ခွဲသူများသည် တစ်ဦးတည်း ဆုံးဖြတ်ချက်ဖြင့် သတ်မှတ်နောက်ဆုံးရက် ထပ်တိုးမှုကို ခွင့်ပြုနိုင်ခဲ့ရပါသည်။** လျှောက်လွှာတွင် လျှောက်ထားသူများက ဆုံးပါးသွားသော ဒုက္ခခံရသူများအတွက်၊ ရုပ်ပိုင်းထိခိုက်ဒဏ်ရာအတွက်၊ သို့မဟုတ် အင်ဒီယာနာပိုးလစ် တိုက်ခိုက်မှုကို ကိုယ်တိုင် မြင်တွေ့ခဲ့မှုပေါ် အခြေခံသည့် စိတ်ပိုင်းဆိုင်ရာ ထိခိုက်ခံစားရမှုအတွက် အကျိုးခံစားခွင့်များ ရှာဖွေနေခြင်း ဟုတ် မဟုတ် ခွဲခြားဖော်ပြပါလိမ့်မည်။ အရည်အချင်းပြည့်မီသော လျှောက်ထားသူတစ်ဦးချင်းစီသည် အကျိုးခံစားခွင့်များအတွက် လျှောက်ထားမှုတစ်ခုကိုသာ တင်ပြသင့်ပါသည်။ ၎င်းတို့၏လျှောက်ထားမှုတွင် လျှောက်ထားသူများသည် ၎င်းတို့အရည်အချင်းပြည့်မီသော ပေးဝေမှုအမျိုးအစားတစ်ခုကိုသာ ရွေးချယ်ရပါမည်။

သတ်မှတ်ချက်မီသော လျှောက်ထားမှုများ ထည့်စဉ်းစားခြင်းအတွက် လုပ်ငန်းစဉ်နှင့် လုပ်ထုံးများသည် အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါမည်-

A. ရန်ပုံငွေ (Fund) ကို National Compassion Fund က စီမံခန့်ခွဲပေးပါမည်

NCF ဝဘ်ဆိုက် (www.NationalCompassionFund.org) တွင် တည်ရှိသည့် အွန်လိုင်းဆက်သွယ်ရန်ဖောင်မှတစ်ဆင့် ၎င်းတို့၏ အချက်အလက်များကို တင်သွင်းထားခြင်းဖြင့် National Compassion Fund (“NCF”) ထံ လိုအပ်သော အချက်အလက်များ ပေးအပ်ထားသည့် သိထားသော အလားအလာရှိသည့် လျှောက်ထားသူအားလုံးထံ ရန်ပုံငွေ (Fund) ကို အုပ်စိုးမည့် အတည်ပြုထားသည့် လုပ်ထုံးနှင့် အကျိုးခံစားခွင့်များအတွက် အွန်လိုင်းလျှောက်လွှာတင်သွင်းရန် လင်ခံ (“လျှောက်လွှာ”) နှင့် အတည်ပြုထားသော လုပ်ထုံးကို အီးမေးလ်ဖြင့် ပေးပို့ပါမည်။

အတည်ပြုထားသော လုပ်ထုံးအပြင် လျှောက်လွှာတင်မှု လုပ်ငန်းစဉ်နှင့်ပတ်သက်သော အချက်အလက်များကို ဩဂုတ်လ 30 ရက်၊ 2021 ခုနှစ်တွင် စတင်၍ NCF ဝဘ်ဆိုက်တွင်လည်း ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုနိုင်ပါသည်။ NCF (“ရန်ပုံငွေ (Fund) စီမံခန့်ခွဲသူများ”) မှ ကိုယ်စားလှယ်များသည် လျှောက်ထားမှုများကို စီမံခန့်ခွဲပြီး ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားပါမည်။ **ခံရသူတစ်ဦး သို့မဟုတ် ကိုယ်စားလှယ်တစ်ဦးလျှင် လျှောက်လွှာတစ်စောင်စာ တင်သွင်းရမည်။** လျှောက်ထားမှုများအားလုံးကို အင်္ဂါနေ့၊ စက်တင်ဘာလ 28 ရက်၊ 2021 ခုနှစ်ထက်နောက်မကျဘဲ ပြည့်စုံအောင် ဖြည့်စွက်၍ ရန်ပုံငွေ (Fund) စီမံခန့်ခွဲသူများထံ (လျှောက်လွှာတွင် အသေးစိတ်ဖော်ပြထားသည့် လိုအပ်သော အထောက်အကူပြု စာရွက်စာတမ်းအားလုံး သို့မဟုတ် အချက်အလက်တွင် ချို့ယွင်းမှုများကို ပြင်ဆင်ပေးသည့် အချက်အလက်များနှင့်အတူ) တင်ပြရမည်။ လျှောက်လွှာ ဖြည့်စွက်မှုဆိုင်ရာ မေးခွန်းများကို Indy@NationalCompassionFund.org သို့ အီးမေးလ်ဖြင့် ပေးပို့သင့်ပါသည်။

B. ဩဂုတ်လ 30 ရက်၊ 2021 ခုနှစ်မှစတင်၍ အွန်လိုင်းလျှောက်လွှာကို www.NationalCompassionFund.org တွင် ဝင်ရောက်အသုံးပြုနိုင်ပါလိမ့်မည်။ အင်တာနက် အသုံးပြုရန် အဆင်မပြေသည့် လျှောက်ထားသူများအား အခြားသော တင်ပြရေး အကူအညီဆိုင်ရာ လမ်းညွှန်အတွက် ခေါ်ဆိုသူအခမဲ့ လျှောက်ထားသူ အကူအညီ ဖုန်း 855-4VICTIM (855-484-2846) သို့ ဖုန်းခေါ်ဆိုရန် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

C. လျှောက်လွှာတင်သူက မပြည့်စုံသော သို့မဟုတ် မလုံလောက်သော လျှောက်လွှာ (ဥပမာ၊ လျှောက်ထားသူသည် လိုအပ်သော စာရွက်စာတမ်းကို ထည့်သွင်းထားခြင်း မရှိပါက သို့မဟုတ် လျှောက်လွှာကို အပြည့်အစုံ မဖြည့်ခဲ့ပါက) ကို တင်ပြသည့်အခါ၊ ရန်ပုံငွေ (Fund) စီမံခန့်ခွဲသူများ ရုံးမှ ကိုယ်စားလှယ်တစ်ဦးသည် အဆိုပါ မပြည့်စုံမှုများကို ဖြည့်စွက်ရန်အလို့ငှာ လျှောက်ထားသူထံ အီးမေးလ် အသိပေးချက် ပေးပို့ပါမည်။

D. ထောက်ပံ့ငွေအားလုံး တင်ပြမှုအတွက် သတ်မှတ်နောက်ဆုံးရက်နှင့် သတ်မှတ်ချက်မီသော လျှောက်ထားမှုအားလုံးကို ရန်ပုံငွေ (Fund) စီမံခန့်ခွဲသူများက အတည်ပြုသုံးသပ်၍ ဆုံးဖြတ်ချက်ချပြီးနောက် မကြာမီတွင် ပေးငွေများထုတ်ပေးပါမည်။ ရန်ပုံငွေ (Fund) စီမံခန့်ခွဲသူများသည် သတ်မှတ်ချက်မီသော လျှောက်ထားသူတစ်ဦးချင်းထံ ချက် သို့မဟုတ် အီလက်ထရွန်းနစ် လွှဲပြောင်းမှုဖြင့် ပေးငွေများ လွှဲပြောင်းပေးအပ်မှုဆိုင်ရာ အတည်ပြုချက်အတွက် အတည်ပြုထားသော ပေးငွေ ဆုံးဖြတ်ချက်များကို လုပ်ငန်းစဉ်ချမှတ်ရေးကော်မတီထံ တင်ပြပါမည်။ လျှောက်ထားသူများသည် ငွေပေးချေမှုတစ်စုံတစ်ရာ၏ အချိန်ကာလပေါ်တွင် တရားသေတွက်မထားရပါ။ စီမံအုပ်ချုပ်သူများ၊ လုပ်ငန်းစဉ်ချမှတ်ရေးကော်မတီနှင့် NCF တို့တွင် ရန်ပုံငွေ (Fund) မှ ပေးငွေ တစ်စုံတစ်ရာ၏ သတ်မှတ်ချက်ကြောင့် ဖြစ်လာသည့် ထိခိုက်မှု မှန်သမျှအတွက် မည်သည့် တာဝန်ခံမှုမျှ မရှိစေရပါ။

E. ဆုံးပါးသွားသူသည် သေဆုံးချိန်တွင် အိမ်ထောင်ရှိပါက ဆုံးပါးသွားသော ခံရသူတစ်ဦးအတွက် တင်ပြထားသည့် လျှောက်လွှာသည် အိမ်ထောင်ဖက် သို့မဟုတ် တရားဝင်လက်တွဲဖော်၏ လက်မှတ် လိုအပ်မည်ဖြစ်ပြီး ဆုံးပါးသွားသော ခံရသူ နေထိုင်သည့်နေရာ၏ ဒေသတွင်း သေတမ်းစာဆိုင်ရာ တရားစီရင်မှု ဥပဒေအရ နှစ်နှာကြေး လက်ခံရရှိရန် သတ်မှတ်ချက်မီနိုင်သည့် လူများ (ဥပမာ၊ အိမ်ထောင်ဖက်၊ ကလေးငယ်များ၊ မိဘများ၊ မွေးချင်းများ) နှင့်စပ်လျဉ်းသော အချက်အလက်များလည်း ပါဝင်ပါမည်။ ခံရသူသည် အိမ်ထောင်ရှိခဲ့ပါက အမွေဥစ္စာကို တရားဝင် စီမံခွင့်ရှိသည့် ပုဂ္ဂိုလ်ရေး ကိုယ်စားလှယ်က လျှောက်လွှာကို တင်ပြရမည်။ သေဆုံးသူသည် သေတမ်းစာကို ချွန်မထားခဲ့ပါက ပုဂ္ဂိုလ်ရေး ကိုယ်စားလှယ်သည် ဆုံးပါးသွားသူ၏ တရားဝင် အမွေခံများနှင့် ခံစားခွင့်ရှိသူများအကြား ငွေကြေးများ ခွဲဝေပေးမှုအတွက် ဆုံးပါးသွားသူ၏ အဆိုပါပြု အစီအစဉ်ကို ကြိုတင်ပြင်ဆင်ရမည်။ ဆုံးပါးသွားသူသည် သေဆုံးချိန်တွင် အိမ်ထောင်ပြုရန် စေ့စပ်ထားပါက၊ အတူနေဖော်နှင့် တစ်အိမ်တည်းနေပါက သို့မဟုတ် အိမ်ထောင်ဖက်နှင့် ခွဲနေပါက၊ ရန်ပုံငွေ (Fund) စီမံခန့်ခွဲသူသည်

၎င်းတို့၏ ကိုယ်ပိုင်ဆုံးဖြတ်ချက်ဖြင့် သေဆုံးသူ၏ စေ့စပ်ထားသူ၊ အတူနေဖော် သို့မဟုတ် ကလေးများအား အဆိုပါပြု ခွဲဝေပေးရေး အစီအစဉ်တွင် ထည့်သွင်းရနိုင်ပါသည်။ အဆိုပါအစီအစဉ်ကို အဆိုပါ အစီအစဉ်အတွက် အဆိုပါ တရားဝင် အမွေခံများ၊ ခံစားခွင့်ရှိသူများ၊ စေ့စပ်ထားသူ သို့မဟုတ် အတူနေဖော်များက သဘောတူလျှင် ၎င်းတို့ထံ ခွဲဝေပေးပါမည်။ ပုဂ္ဂိုလ်ရေး ကိုယ်စားလှယ်အဖြစ် ပြုမူမည်လူ သို့မဟုတ် အဆိုပြု ခွဲဝေမှုနှင့်ပတ်သက်၍ အမွေခံစားသူများကြား သဘောတူညီချက် မရနိုင်ပါက၊ လျှောက်ထားသူများသည် မည်သည့် လျှောက်ထားမှု တင်ပြရန် ဥပဒေအရ တာဝန်ရှိသော သတ်မှတ်ချက်မီသူ ဖြစ်ကြောင်း ဆုံးဖြတ်ရန် သေတမ်းစာအတည်ပြုရေး တရားရုံးထံမှ တရားဝင်ခွင့်ပြုချက် ရယူရန် လိုအပ်ပါမည်။ အဆိုပါဖြစ်ရပ်များတွင်၊ သဘောတူညီချက် မရမချင်း ရန်ပုံငွေ (Fund) စီမံခန့်ခွဲသူများသည် မိမိတို့၏ ကိုယ်ပိုင်ဆုံးဖြတ်ခွင့်ဖြင့် ငွေများကို ထိန်းသိမ်းထားပါမည် သို့မဟုတ် သီးခြားတာဝန်ခံရန်နှင့် မှန်ကန်သော တရားရုံးအမိန့်ဖြင့် ပြေလည်မှုရှိပြီးနောက်တွင်သာ ခွဲဝေပေးရန် သေတမ်းစာအတည်ပြုရေး တရားရုံးထံ သက်ဆိုင်ရာ ငွေများကို အပ်နှံထားပါမည်။

F. အသက်မပြည့်သေးသောကလေးက လျှောက်ထားမှုကို လိုအပ်ပါက၊ မိဘ သို့မဟုတ် တရားဝင်အုပ်ထိန်းသူက လျှောက်လွှာကို တင်ပြကာ လက်မှတ်ထိုးရပါမည်။ မသန်စွမ်းသော အရွယ်ရောက်ပြီးသူအတွက် လျှောက်ထားမှုကို လိုအပ်ပါက၊ လျှောက်လွှာနှင့်အတူ ကိုယ်စားလှယ် ပြုလုပ်ပိုင်ခွင့်၊ အုပ်ထိန်းခွင့်နှင့် အုပ်ထိန်းမှု ခန့်အပ်မှု သို့မဟုတ် ကိုယ်စားပြုမှုတာဝန်ကဲ့သို့ ကိုယ်စားလှယ် လုပ်နိုင်စွမ်းရှိကြောင်း သက်သေအထောက်အထား လိုအပ်ပါမည်။

G. ရုပ်ပိုင်းဆိုင်ရာ ထိခိုက်ဒဏ်ရာအတွက် တင်ပြထားသည့် လျှောက်လွှာတွင် (i) ဆေးရုံတက်ရသည့်နေ့ (သက်ဆိုင်ပါက)၊ (ii) ကုသသည့်နေ့ သို့မဟုတ် ညအိပ်ကာဆေးရုံတက်ရပါက ဆေးရုံဆင်းရသည့်နေ့နှင့် (iii) အင်ဒီယာနာပိုလစ် (Indianapolis) တိုက်ခိုက်မှုကြောင့် ထိခိုက်ဒဏ်ရာဖြစ်ခဲ့ကြောင်း ကုသပေးနေသော ဆရာဝန်များထံမှ ထိခိုက်ဒဏ်ရာ၏ သဘောသဘာဝနှင့် တစ်ပြိုင်နက်တည်ရှိနေသော သက်သေတို့ကို အတည်ပြုသည့် ဆေးဘက်ဆိုင်ရာ အချက်အလက်များ ထုတ်ပေးရန် ခွင့်ပြုချက် ပါဝင်ရမည်။

H. စိတ်ဒဏ်ရာအတွက် တင်ပြထားသည့် လျှောက်လွှာတွင် အလုပ်မှတ်တမ်းများ သို့မဟုတ် ဥပဒေစိုးမိုးရေးဆိုင်ရာ မှတ်တမ်းများဖြင့် အတည်ပြုထားသည့် လျှောက်ထားသူ၏ အင်ဒီယာနာပိုလစ် တိုက်ခိုက်မှုနေရာတွင် တည်ရှိမှု ပါရှိရမည်။ လျှောက်ထားသူထက်စာလျှင် ရန်ပုံငွေ (Fund) စီမံခန့်ခွဲသူများသည် ဤအချက်အလက် မှန်ကန်မှုအတွက် တာဝန်ရှိပါမည်။ လျှောက်ထားသူများသည် ဆေးဘက်ဆိုင်ရာ မှတ်တမ်းများ ထုတ်ပြန်ခွင့် အပြင် ၎င်းတို့၏ ရောဂါလက္ခဏာများနှင့် ခံယူခဲ့သည့် ကုသမှုများကို ထောက်ခံသည့် ကျမ်းကျိန်လွှာကိုလည်း တင်ပြရမည်။

I. NCFI ၎င်း၏ စီမံခန့်ခွဲသူများနှင့် လုပ်ငန်းစဉ်ချမှတ်ရေးကော်မတီသည် လျှောက်ထားသူများက တင်ပြသည့် အချက်အလက်အားလုံး၏ လျှို့ဝှက်ရေးကို အတတ်နိုင်ဆုံး ထိန်းသိမ်းထားပေးမည်ဖြစ်သော်လည်း အာမခံမပေးနိုင်ပါ။ လျှောက်ထားသူများအနေဖြင့် ဤလုပ်ထုံးအရ တင်ပြထားသည့် အချက်အလက်များကို လူသိရှင်ကြား ပြုလုပ်လိုက်ပါက ဖြစ်လာမည့် နောက်ဆက်တွဲများကိုလည်း ထည့်စဉ်းစားရပါမည်။

J. ရန်ပုံငွေ (Fund) သည် ရန်ပုံငွေ (Fund) ထံမှ ပေးငွေများ လက်ခံရရှိနေသူများအတွက် အခွန်အကြံပေးမှု ပြုလုပ်ပေးနိုင်ပါ။ ရန်ပုံငွေ (Fund) စီမံခန့်ခွဲသူများသည် အဆိုပါပေးငွေများအတွက် အခွန်တာဝန်နှင့် ပတ်သက်သော မေးခွန်းများအတွက် သင်၏ အခွန်အကြံပေးနှင့် တိုင်ပင်ဆွေးနွေးခြင်းကို အကြံပြုပါသည်။

K. အကျိုးခံစားခွင့်များကို ပေးဝေမှုအားလုံး ပြီးစီးသည့်နောက် သီးခြား စိစစ်ရေးလုပ်ငန်းတစ်ခုက သဘောတူထားသည့် လုပ်ငန်းစဉ်များအတိုင်း အင်ဒီယာနာပိုးလစ် 4/15 Survivors Fund ၏ စစ်ဆေးချက်အပြည့်အစုံကို ဆောင်ရွက်သွားပါမည်။ အဆိုပါ သဘောတူထားသည့် လုပ်ငန်းစဉ်များမှ ရလဒ်များကို ရန်ပုံငွေ (Fund) စီမံခန့်ခွဲသူများထံမှ အတည်ပြုထားသော အစီရင်ခံစာနှင့်အတူ လျှောက်ထားသူများ၊ အလှူရှင်များနှင့် သာမန်ပြည်သူများထံ ထုတ်ပြန်သွားပါမည်။

ကမ်းလင့်ဆက်သွယ်မှု

A. National Compassion Fund (NCF) သည် အင်ဒီယာနာပိုးလစ် တိုက်ခိုက်မှု ခံခဲ့ရသူများအား လျှောက်လွှာ လုပ်ငန်းစဉ်နှင့် ပတ်သက်၍ အချက်အလက်များပေးရန်၊ လျှောက်လွှာများ တင်ပြခြင်းဆိုင်ရာ မေးခွန်းများကို ဖြေဆိုရန်၊ လျှောက်လွှာများဆိုင်ရာ ချို့ယွင်းချက်များကို ပြင်ဆင်ရာတွင် ခံခဲ့ရသူများကို ကူညီရန်နှင့် လျှောက်လွှာများ တင်ပြရန် ဆန္ဒရှိသည့် သတ်မှတ်ချက်မီသူအားလုံးသည် လိုအပ်သည်များလှုပ်ဆောင်နိုင်ကြောင်း သေချာစေရန်အတွက် လုပ်ကိုင်ရန် ၎င်းတို့ထံ တင်ပြရန် သတ်မှတ်နောက်ဆုံးရက်ဖြစ်သော အင်္ဂါနေ့၊ စက်တင်ဘာလ 28 ရက်၊ 2021 ခုနှစ်မတိုင်ခင် တယ်လီဖုန်း၊ မေးလ်၊ လူကိုယ်တိုင်နှင့် အခြားအီလက်ထရွန်းနစ်ပုံစံများဖြင့် ကမ်းလင့်ဆက်သွယ်မှုပြုနိုင်ပါသည်။ သို့သော် NCF သည် သတ်မှတ်ချက်မီနိုင်သူအားလုံးထံသို့ ဆက်သွယ်ရန် အာမခံမပြုပါ။ သို့မဟုတ် NCF နှင့် အဆက်အသွယ်ရှိသည့် သတ်မှတ်ချက်မီသူအားလုံးသည် လုပ်ထုံးတင် ပါဝင်မည်ဟု အာမခံမပေးပါ။ လျှောက်ထားမှုကို အချိန်နှင့်တစ်ပြေးညီ တင်ပြပြီး လက်ခံရရှိကြောင်း သေချာစေရန်မှာ လျှောက်လွှာတင်ပြရန် သတ်မှတ်ချက်မီသူ၏ တာဝန်သာ ဖြစ်သည်။ ဥပဒေစိုးမိုးရေး သို့မဟုတ် ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု ကျွမ်းကျင်သူများက လက်ကိုင်ပြုထားသည့် ဆက်သွယ်ရန် အချက်အလက်များကို NCF နှင့် မည်သည့်အခါမျှ မျှဝေမည် မဟုတ်ပါ။ ထို့အပြင် အင်ဒီယာနား ရာဇဝတ်မှု ခံရသူများအတွက် နှစ်နာကြေး ပရိုဂရမ် သို့မဟုတ် ဥပဒေစိုးမိုးရေးထံ ဆက်အသွယ်များကို မျှဝေထားရုံဖြင့် ဆက်သွယ်မှုရရှိမည်ဆိုသည့် ယူဆချက် မရှိရပါ။ အချက်အလက်များကို ရန်ပုံငွေ (Fund) သီးခြား အွန်လိုင်းဆက်သွယ်ရန်ဖောင်မှတစ်ဆင့် NCF နှင့်အတူ မျှဝေရပါမည်။

B. နိဂုံးချုပ်ပြီးသည့်နောက် အတည်ပြုထားသော လုပ်ထုံးနှင့် လျှောက်လွှာ အချက်အလက်များကို www.NationalCompassionFund.org ပေါ် ရှိ ရန်ပုံငွေ (Fund) သီးခြား အွန်လိုင်းဆက်သွယ်ရန်ဖောင်ကို ဖြည့်စွက်ထားသော သိရှိထားသည့် ခံရသူများအားလုံးထံ ဖြန့်ဝေပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။ ရန်ပုံငွေ (Fund) စီမံခန့်ခွဲသူများသည် လျှောက်လွှာများကို သတ်မှတ်နောက်ဆုံးရက်ဖြစ်သော အင်္ဂါနေ့၊ စက်တင်ဘာလ 28 ရက်၊ 2021 ခုနှစ် မတိုင်ခင် တင်ပြနိုင်စေရန် အလို့ငှာ တောင်းဆိုသည့်အတိုင်း လျှောက်ထားသူများနှင့် တိုက်ရိုက် လုပ်ကိုင်သွားမည်။

C. လျှောက်ထားသူများသည် ရန်ပုံငွေ (Fund) စီမံခန့်ခွဲသူများနှင့် မျက်နှာချင်းဆိုင်တွေ့ဆုံခြင်း သို့မဟုတ် ဖုန်းဖြင့်တွေ့ဆုံခြင်းကို စီစဉ်ရန် တောင်းဆိုနိုင်ပါသည်။ ဩဂုတ်လ 30 ရက်၊ 2021 ခုနှစ်နှင့် အောက်တိုဘာလ 28 ရက်၊ 2021 ခုနှစ် ကာလအတွင်း လျှောက်လွှာများကို စိစစ်သွားပါမည်။ လျှောက်လွှာများကို စိစစ်မှုမပြုမီ ရန်ပုံငွေ (Fund) စီမံခန့်ခွဲသူများနှင့် တွေ့ဆုံမှုများ တောင်းဆိုထားသည့် လျှောက်ထားသူအားလုံးအား ဩဂုတ်လ 30 ရက်၊ 2021 ခုနှစ်နှင့် စက်တင်ဘာလ 28 ရက်၊ 2021 ခုနှစ် ကာလအတွင်း တွေ့ဆုံမှုအတွက် စီစဉ်ပေးသွားပါမည်။ တွေ့ဆုံမှုများကို နှစ်ဦးနှစ်ဖက် အဆင်ပြေသည့် အချိန်နှင့် နေရာများတွင် စီစဉ်သွားပါမည်။ တွေ့ဆုံမှု တောင်းဆိုရန်၊ တောင်းဆိုမှုကို အီးမေးလ်လိပ်စာ Indy@NationalCompassionFund.org မှတစ်ဆင့် ပေးပို့ပါ။

စီစဉ်ထားသော အင်ဒီယာနာပိုးလစ် အချိန်ကာလ

- ဧပြီလ 15 ရက်၊ 2021 ခုနှစ် - ရိုက်ကူးမှုပြုလုပ်မည်
- ဧပြီလ 19 ရက်၊ 2021 ခုနှစ် - ဆက်သွယ်ရန်ဖောင်ကို NCF ဝဘ်ဆိုက်တွင် စတင်သည်
- ဇွန်လ 9 ရက်၊ 2021 ခုနှစ် - လုပ်ငန်းစဉ်ချမှတ်ရေးကော်မတီ အစည်းအဝေး အဖွဲ့ဝင်ဖြစ်မှုကို ကြေညာသည်
- ဇွန်လ 16 ရက်၊ 2021 ခုနှစ် - လုပ်ငန်းစဉ်ချမှတ်ရေးကော်မတီ၏ ပထမဆုံး အစည်းအဝေး၊ လုပ်ထုံးမူကြမ်းများကို အတည်ပြုသည်။ ဘာသာပြန်ဆိုမှုအတွက် ပိုမိုသည်
- ဇွန်လ 21 ရက်၊ 2021 ခုနှစ် - လုပ်ထုံးမူကြမ်း ဘာသာပြန်ဆိုမှုများကို လက်ခံရရှိသည်
- ဇူလိုင်လ 8 ရက်၊ 2021 ခုနှစ် - လုပ်ထုံးမူကြမ်းကို ထုတ်ပြန်သည်။ အများပြည်သူမှတ်ချက်ကာလစတင်သည်
- ဩဂုတ်လ 13 ရက်၊ 2021 ခုနှစ် - အများပြည်သူမှတ်ချက်ကာလ ပြီးဆုံးသည်
- ဩဂုတ်လ 16 ရက်၊ 2021 ခုနှစ် - အတည်ပြုထားသော လုပ်ထုံးများကို အတည်ပြုရန် လုပ်ငန်းစဉ်ချမှတ်ရေးကော်မတီ တွေ့ဆုံသည်
- ဩဂုတ်လ 19 ရက်၊ 2021 ခုနှစ် - အတည်ပြုထားသော လုပ်ထုံး ဘာသာပြန်ဆိုမှုများကို လက်ခံရရှိသည်
- ဩဂုတ်လ 28 ရက်၊ 2021 ခုနှစ် - မိသားစုများနှင့် စိတ်ပါဝင်စားသူများအားလုံးအတွက် NCF ဝဘ်ဆိုက်တွင် အတည်ပြုထားသော လုပ်ထုံးကို ဖြန့်ဝေသည်
- ဩဂုတ်လ 30 ရက်၊ 2021 ခုနှစ် - လျှောက်လွှာကို အွန်လိုင်းတွင် ရရှိနိုင်သည်။ သိရှိထားသော လျှောက်ထားသူများနှင့် ဆက်သွယ်ရန်စာရင်းရှိ အလားအလာရှိသော လျှောက်ထားသူအားလုံးထံ လျှောက်လွှာတင်ရန် လမ်းညွှန်ချက်များကို ဖြန့်ဝေပေးပါမည်။
- ဩဂုတ်လ 30 ရက် - စက်တင်ဘာလ 28 ရက်၊ 2021 ခုနှစ် - လျှောက်လွှာများကို ဖြည့်စွက်ပြီး (လိုအပ်သော စာရွက်စာတမ်းများနှင့်အတူ) ရန်ပုံငွေ (Fund) စီမံခန့်ခွဲသူများထံ တင်ပြသည်။
- **စက်တင်ဘာလ 28 ရက်၊ 2021 ခုနှစ် - ခံစားခွင့်များအတွက် လျှောက်လွှာတင်ပြရန် သတ်မှတ်နောက်ဆုံးရက်**
- ဩဂုတ်လ 25 ရက်၊ 2021 ခုနှစ် - ရန်ပုံငွေ (Fund) သည် လူ့ဒါနုများကို ပိတ်လိုက်သည်
- ဩဂုတ်လ 30 ရက် - စက်တင်ဘာလ 28 ရက်၊ 2021 ခုနှစ် - ရန်ပုံငွေ (Fund) စီမံခန့်ခွဲသူများနှင့် တွေ့ဆုံမှုအားလုံး ပြီးစီးသည်
- ဩဂုတ်လ 30 ရက် - အောက်တိုဘာလ 28 ရက်၊ 2021 ခုနှစ် - လျှောက်လွှာများအားလုံးကို ရန်ပုံငွေ (Fund) စီမံခန့်ခွဲသူများက ပြန်လည်သုံးသပ်သည်။ သတ်မှတ်ချက်မီသော လျှောက်ထားသူများထံ ပေးငွေများအတွက် အကြံပြုချက်များနှင့် သီးခြား သုံးသပ်မှုနှင့် အတည်ပြုမှုအတွက် လုပ်ငန်းစဉ်ချမှတ်ရေးကော်မတီထံ တင်ပြသည်။
- နိုဝင်ဘာလ 10 ရက်၊ 2021 ခုနှစ် - လုပ်ငန်းစဉ်ချမှတ်ရေးကော်မတီက ရန်ပုံငွေ ပေးဝေရေး အစီအစဉ်ကို အတည်ပြုသည်
- **နိုဝင်ဘာလ 15 ရက်၊ 2021 ခုနှစ် - အတည်ပြုပြီးသော သတ်မှတ်ချက်မီသည့် အကျိုးခံစားခွင့်ရှိသူများထံ ပေးငွေပေးဝေမှုကို အလှည့်ကျပုံစံဖြင့် စတင်သည်။**
- ငွေထုတ်ပေးမှုများ ပြီးစီးသည့် လ ကုန်ဆုံးသည့်နောက် သုံးပတ်- လွတ်လပ်သော စာရင်းစစ်လုပ်ငန်းသည် သဘောတူထားသော လုပ်ငန်းစဉ်များအရ ရန်ပုံငွေ (Fund) ကို အပြည့်အဝ ဆန်းစစ်မှုအား ဆောင်ရွက်သည်